



致：中國信託綜合證券(香港)有限公司

To : CTBC Asia Limited

關戶申請書

Request for Close Account

客戶名稱

Account Name : _____

客戶號碼

Account Number : _____

請由即日起, 取消本人/吾等名下於中國信託綜合證券(香港)有限公司開設之證券賬戶。

With immediate effect, I / We hereby request you to close the securities account under my / our name maintained with CTBC Asia Limited.

扣除貴行費用後,若戶口內有任何現金結餘,請存入本人/吾等之下列銀行戶口:

Please withdraw all cash balance and after deduction of your charges, if any, please credit to my / our following bank account:

銀行名稱

Name of Bank: _____

收款人名稱

Beneficiary Name: _____

銀行戶口號碼

Bank A/C Number: _____

備註

Remarks: _____

扣除貴行費用後,若戶口內有任何現金結餘,請將該結餘以支票形式寄發予本人/吾等。

Please withdraw all cash balance and after deduction of your charges, if any, please issue a bank cheque to me / us.

備註

Remarks: _____

客戶簽署

Client's Signature: _____

(如公司客戶請蓋上公司印章及授權代表簽署)

[If a company please use company chop and signature of authorized person(s)]

日期

Date: _____